

Date: 15/11/2020

Ref: UPAC/COM/2020/062

To: Boursa Kuwait

السادة/ بورصة الكويت للأوراق المالية المحترمين،

تحية طيبة وبعد،

الموضوع: موافقة هيئة أسواق المال على نشرة الاكتتاب العام في زيادة رأس مال شركة المشاريع المتحدة للخدمات الجوية ش.م.ك.ع

Subject: Capital Markets Authority approval of the Public Prospectus Memorandum of United Projects for Aviation Services Company KSCP

Pursuant to the provisions of module ten - Disclosure and Transparency - of the Executive Regulations of Law No. 7 for year 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and regulating securities activities and their amendments, United Projects for Aviation Services Company KSCP (the "Company") would like to reports regarding the Capital Markets Authority (CMA) approval of the public prospectus memorandum of the Company's capital increase shares, in accordance with the attached disclosure form.

عملاً بأحكام الكتاب العاشر - الإفصاح والشفافية - من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، تفيد شركة المشاريع المتحدة للخدمات الجوية ش.م.ك.ع ("الشركة") بموافقة هيئة أسواق المال على نشرة الاكتتاب العام في أسهم زيادة رأس مال الشركة، وذلك وفقاً لنموذج الإفصاح المرفق.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،



نادية عقيل
نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي
Nadia Akil
Vice Chairperson and CEO

Copy to CMA.

نسخة الى السادة/ هيئة أسواق المال.

Supplementary Disclosure Form

Date	15 November 2020
Name of the Listed Company	United Projects for Aviation Services Company KSCP
Disclosure Title	Increase the Company's issued and paid up share capital
Date of Previous Disclosure	27 October 2020
Developments that occurred to the disclosure	Further to the previous disclosure dated 27 October 2020 regarding the Capital Markets Authority (CMA) approval to increase the Company's issued and paid up share capital, United Projects for Aviation Services Company KSCP (the "Company") would like to reports regarding the Capital Markets Authority (CMA) approval of the public prospectus memorandum of the Company's capital increase shares. Furthermore, The Company will declare the corporate action timeline including the subscription period as well as all other relevant details as soon as determined by the Company.
The financial effect of the occurring developments (if any)	There is no impact on the Company's financial position at the present time.



Nadia Akil
Vice Chairperson and CEO

صادر خارجي - هيئة أسواق المال	
	
11/11/2020	تاريخ المراسلة
CMA-040300-02589-2020	رقم المراسلة

السادة/ شركة المشاريع المتحدة للخدمات الجوية (ش.م.ك) عامة المحترمين

تحية طيبة وبعد،،،

الموضوع: نشرة الاككتاب العام لزيادة رأس مال شركة المشاريع المتحدة للخدمات الجوية

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى طلبكم المؤرخ 2020/11/01، وإلى كتابكم المؤرخ 2020/11/01، ووفقاً لأحكام الفصل الخامس من الكتاب الحادي عشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 وتعديلاتهما بشأن الاككتاب في الأوراق المالية، تحيطكم هيئة أسواق المال علماً بالموافقة على ما ورد في نشرة الاككتاب.

هذا ويتعين على شركتكم الالتزام بالمادتين (5-28) و (5-38) من الفصل الخامس من الكتاب الحادي عشر (التعامل في الأوراق المالية) من اللائحة التنفيذية المشار إليها أعلاه، كما يجب تزويدنا بنسخة من نشرة الاككتاب النهائية

مع أطيب التمنيات،،،



مبارك عبدالله الرفاعي
مدير إدارة تمويل وحوكمة الشركات

- مرفق نشرة الاككتاب المعتمدة